

D U F T K E R Z E N

# MEISSEN HOME FRAGRANCE



STAATLICHE PORZELLAN-MANUFAKTUR  
MEISSEN GMBH

# MEISSEN HOME FRAGRANCE

DUFTKERZEN



SCENTED CANDLES

FORM

ALT BRANDENSTEIN

DECOR DESIGN

MEISSEN x ATELIER OBLIQUE

HÖHE (HEIGHT)

9 CM



AUGUSTUS REX  
(LEMON, AMBER, VANILLA)  
000001-55M57-1



ROYAL BLOSSOM  
(ANISE, YLANG YLANG, MUSK)  
000001-55M59-1



PURPLE ROSES  
(MINT, ROSE, WOOD)  
000001-55M58-1



KAENDLERS DREAM  
(BERGAMOT, FRESIA, SANDALWOOD)  
000001-55M60-1

( DE )

In Kooperation mit Atelier Oblique präsentiert MEISSEN eine Serie aus vier Duftkerzen in von Hand gestalteten Reliefgefäßen aus Porzellan. Die Kerzen des Berliner Dufthauses stehen in der Tradition erhabener Parfumeurskunst und werden ausschließlich auf der Basis von Naturprodukten kreiert. Ein Qualitätsanspruch der im Einklang mit der Identität Meissens steht. Jede der von Hand gegossenen Duftkerzen enthält in Basis, Mitte und Ober- teil unterschiedliche Duftkompositionen, die als harmonisches Ganzes ihre eigene Aura entfalten.

( EN )

In cooperation with Atelier Oblique, MEISSEN presents a series of four scented candles in hand-crafted porcelain holders with detailed reliefs. The candles by the Berlin-based scent studio uphold the illustrious tradition of perfume-making and are crafted solely using natural ingredients: a standard of quality in line with Meissen's own legacy of excellence. Each of the hand-poured scented candles is composed of disparate top, middle and bottom notes that unfold one by one, before combining in a harmonious ethereal aura.

